
 

 

Närvarande:       Protokoll 200527   
Martti Huttunen      Styrelsemöte 
Monica Mattsson      Samfällighetsföreningen 
Susanne Svensson      Bergsjöplatån 
 
 
 
 
1. Föregående mötes protokoll. 
Föregånde mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 
 
2.Städdag. 
Styrelsen tackar för en väl genomförd städdag. 
Målningsarbeten i marklag 4 och 5 ska vara klara innan sommaren.  
 
3.Ekonomi. 
Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi. 
 
4.Årsmötet. 
Beroende på hur läget med corona är efter sommaren så kommer mötet preliminärt hållas i början 
av september. Kallelse kommer senast 2 veckor innan. 
 
5.Skyltar. 
Styrelsen beslutade om inköp av skyltar där det står Privat parkering på. Dessa kommer att sättas 
upp vid varje parkeringsplats i området. Detta på grund av problemen med bilar som parkeras i 
området där man inte har någon man hälsar på utan bara ställer dem för att det är gratis. Detta får 
inte förekomma.  
 
6.Övriga frågor. 
Det kommer hela tiden frågor om varför inte styrelsen kan hjälpa till när grannar är oense 
om olika saker. Styrelsen har endast i uppdrag att förvalta ekonomi, gemensamma byggna-
der, vägar inom området, samfällighetslokal, fjärrvärme och vattendistribution, avloppsan-
läggningar, radio o TV kabelnät, belysningsanläggning grönområden på samfällighetens 
mark, garage och parkeringar.  Man ska också föra redovisning över föreningens räken-
skaper och uppfylla vad lagen föreskriver om styrelsens handhavande av föreningens an-
gelägenheter. 
 
6.Nästa styrelsemöte. 
Ingen datum bokad. 
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